
Verslag raad van bestuur 15 december 2016 

Verontschuldigd : Sparta Dikkebus en de Overwegshotters 

Afwezig : Flac Ieper, Stresskikkers, VK Iebac, Sint Sebastiaan Vlamertinge, Antiloop, Neko, 

Feedererteam Wedstrijdvissers, Vissrsvrienden Ieper, New Fantoms, de Frontbikers, Green Earth 

tafeltennis, GS Voormezele, Themis Rea, Cyclocats Ieper, Flipside Cycling team, Futsal Ieper 

1. Welkom door voorzitter JP Lejeune. 

De voorzitter opende de vierde raad van bestuur van het werkjaar 2016 met een hartelijk 

welkom naar de talrijke aanwezigen uit de raad van bestuur.  Hij heet ook architect W 

Baekelandt welkom die straks spreekt over de site Vauban.  Hij verontschuldigd de schepen 

van sport die wat later op de avond zal aanwezig zijn. 

2. Architect Wim Baeckelandt geeft uitleg over de plannen op site Vauban. 

Hij deelt eerst en vooral mee dat de plannen op de site Vauban, door de budgettaire omvang 

in drie fases zullen verlopen.  Hij handelt vandaag alleen over fase 1 : bouwen van nieuwe 

turnzaal-polyvalentezaal en aanleg van nieuwe parking.Hij geeft een degelijke uiteenzetting 

over de plannen : bouwen van nieuwe turnzaal, aanpassen van parking en dit alles kaderen in 

een ‘park’.  In de tweede fase zou het gaan om de uitbouw van de polyvalentezaal op 

sporthal 1 en cafetaria.  Hij deelt mee dat het aanpassen van de parking niet ten koste zal 

gaan van minder plaatsen, integendeel.  Ook zal er gezorgd worden voor de aanleg van 

petanquevelden die momenteel veel gebruikt worden.  Overkapping van de toegang  tussen 

turnzaal1 en twee  zal gedeeltelijk zijn , samen met de aanpassing van de bergplaats voor 

fietsen. 

Bij de vraagstelling : zonnepanelen of een groen dak…zonnepanelen zijn mogelijk, een groen 

dak vraagt een sterke constructie, veel onderhoud. 

Hij hoopt dat de bouw van een nieuwe zaal -industrieel getint- zal kunnen aangevangen 

worden in 2017. 

Voorzitter Lejeune dankt de heer Baeckelandt voor zijn degelijke uiteenzetting. 

3. Schepen Dehaene verschaft uitleg over het project Minneplein. 

De hoge bezetting van beide sporthallen op de site Vauban eiste een nieuwe sporthal op de 

site of het was uitkijken naar een partner.  Het gemeenschappelijk onderwijs was bereid in 

de samenwerking te stappen..Onderhandelingen liepen – lopen - uit, de visie van de bouw 

van een sporthal voor sport  of een turnzaal voor de leerlingen eist verder onderhandelingen.  

Stad is bereid 2/3 in te brengen.  De nieuwe sporthal zal maar kunnen gebruikt worden  na 

de lesuren, dus na 17u. Hij hoopt de komende weken tot een akkoord te komen zodat ook 

voor de bouw kan gestart worden in  2017.  Eens de plannen een definitieve vorm aannemen 

zal de sportraad worden ingelicht. 

4. Goedkeuring verslag raad van bestuur 22 september 2016. 

Het verslag wordt zonder opmerking goedgekeurd. 

5. Briefwisseling. 

Briefwisseling is beperkt tot het advies dat het dagelijks bestuur gaf op subsidies, met de 

vraag de 16000 Euro die bestemd is voor diverse activiteiten, op te trekken met 1250 Euro, 

zodat aan de voorgestelde berekening kan voldaan worden. 

Het schepencollege heeft dit bedrag aangepast voor dit jaar. 

 



6 Verkiezing kandidaten dagelijks bestuur. 

Op de oproep naar kandidaturen(twee vrije plaatsen) werd er slechts door een persoon 

gereageerd.  Het betreft Brian Claeys, lid van de raad van bestuur van het rallyteam Claeys. 

De voorzitter vraagt dat de kandidaat zich voorstelt aan de vergadering. 

Aangezien verkiezing gaat om personen wordt overgegaan tot stemming over het al of niet 

aanvaarden van deze kandidatuur. 

Er zijn 61 stemgerechtigde clubs aanwezig.  De telling van de stemmen door twee leden van 

het dagelijks bestuur en een neutraal lid van de raad van bestuur geeft : 48 voor en 13 tegen. 

Brian Claeys wordt lid van het dagelijks bestuur. 

7 Sportfeest 2017 : kandidaten en kampioenen. 

Voor het sportfeest van 10 februari 2017 wordt een oproep gedaan naar de clubs om hun 

kampioenen(club of individueel) kenbaar te maken aan de sportdienst en of aan de 

secretaris.  Er verscheen een oproep in de media naar het grote publiek toe. 

8 Varia 

.-sportfunctionaris Decroix vraagt bij de melding van kampioenen-club of individueel de 

naam –namen duidelijk te vermelden voor de aanmaak van de brevetten. 

-data van volgende vergadering  : 19 januari raad van bestuur met oa verkiezing 

sportlaureaten en algemene vergadering, 18 mei – 21 september en  14 december 2017 de 

raden van bestuur 

--schepen Dehaene deelt meet dat ‘wings for life’ in 2017 niet doorgaat in Ieper. Wellicht op 

een andere vorm van organisatie in 2018 

-de Lokomotiefrunners delen mee dat de Santa Claus run doorgaat op 23 december 2016 

-sport for life  Ter Waarde 19 en 20 december 

 


